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BR.0012.5.2.2019 

 

 

Protokół nr 5/2019 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej, 

które odbyło się w dniu 16 maja 2019 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 11 członków komisji, a także Wójt Marcin Wojtkowiak, pracownik 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Czerwonaku Ewa Małyszka-Sydoruk, dyrektor Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Czerwonaku Magdalena Wiśniewska, zastępca dyrektora Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Czerwonaku Danuta Kiziorek, p. …………….., dyrektor Gminnego 

Przedszkola nr 1 „Bajkowe ludki” w Koziegłowach Jolanta Gabryelczyk, dyrektor Gminnego 

Przedszkola nr 2 im. „Krasnala Hałabały” w Koziegłowach Beata Kodabska, dyrektor Gminnego 

Przedszkola im. „Dzieci z Leszczynowej Górki” w Czerwonaku Ilona Illmer i dyrektor Gminnego 

Przedszkola w Owińskach Danuta Pękal. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji, które odbyło się 11 kwietnia 2019 r. 

3. Działalność Gminnej Biblioteki Publicznej. 

4. Uniwersytet Trzeciego Wieku. 

5. Działalność przedszkola i wyniki rekrutacji. 

6. Materiały sesyjne. 

7. Korespondencja bieżąca. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała przewodnicząca komisji 

Hanna Kościelska. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji, które odbyło się 11 kwietnia 2019 r. 

 Komisja przyjęła jednogłośnie protokół z kwietniowego posiedzenia komisji (w głosowaniu 

wzięło udział 10 radnych z 10 obecnych na sali; nieobecna podczas głosowania radna Jolanta 

Poznańska). 

 

Ad.3. Działalność Gminnej Biblioteki Publicznej. 

Pracownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Czerwonaku Ewa Małyszka-Sydoruk 

przedstawiła działalność Gminnej Biblioteki Publicznej. Omówiono informację o księgozbiorze, stan 

czytelnictwa i ofertę biblioteki. Pomimo rozwoju nowoczesnych technologii multimedialnych, 

tradycyjna książka ma się doskonale, a czytelników przybywa. W 2018 r. było ich sześć tysięcy, 

z czego aż trzy tysiące w Koziegłowach. Należy zwrócić uwagę, że z filii biblioteki w Koziegłowach 

korzystają często mieszkańcy pozostałych miejscowości. 

W wyniku dyskusji komisja postanowiła, że zwróci się do Wójta z wnioskiem o rozważenie 

przeniesienia biblioteki znajdującej się w Czerwonaku na Osiedlu Przylesie do innego lokalu. Sprawa 

nie jest pilna, jednak w perspektywie czasu wydaje się nieunikniona. Obecne pomieszczenie jest małe, 

uniemożliwia dalsze gromadzenie książek oraz organizację imprez dla czytelników. 
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Ad.4. Uniwersytet Trzeciego Wieku. 

Wójt Marcin Wojtkowiak omówił projekt utworzenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku, który 

został złożony w 2018 r. w ramach budżetu obywatelskiego. Pomysłodawcą była Rada Seniorów. 

Poinformował, że wykłady w ramach uniwersytetu powinny rozpocząć się jesienią. Przedstawił 

propozycje tematów wykładów, które zostały przedyskutowane z członkami komisji. Komisja 

podzieliła się pomysłami dot. tematyki wykładów. Wójt zwrócił się z prośbą o przesyłanie propozycji 

do końca maja br. 

 

Ad.5. Działalność przedszkola i wyniki rekrutacji. 

 Dyrektorzy przedszkoli gminnych: 

- omówili wyniki rekrutacji; z uzyskanych informacji wynika, że w przedszkolach są jeszcze wolne 

miejsca (stan na 16 maja 2019 r.), 

- widzą konieczność utworzenia punktu wczesnego wspomagania rozwoju (WWR), a także oddziału 

integracyjnego, 

- zwrócili uwagę na konkurencyjność przedszkoli prywatnych z powodu większej ilości zajęć 

dodatkowych. 

 Wójt Marcin Wojtkowiak przedstawił nowego dyrektora Samorządowej Administracji 

Placówek Oświatowych w Czerwonaku, którym została p. Aleksandra Kuźniak (obowiązki przejmie 

1 lipca 2019 r.). Następnie p. Aleksandra Kuźniak dokonała autoprezentacji. 

 W wyniku dyskusji komisja wypracowała następujące wnioski: 

- zapewnienie środków na organizację w przedszkolach gminnych zajęć z rytmiki, 

- przeprowadzanie równoczesnej rekrutacji do przedszkoli gminnych oraz przedszkoli znajdujących 

się na terenie Gminy, a prowadzonych przez inne podmioty. 

 

Ad.6. Materiały sesyjne. 

Komisja zapoznała się z porządkiem obrad X sesji Rady Gminy Czerwonak, która odbędzie 

się 23 maja 2019 r. 

Komisja omówiła nw. projekty uchwał: 

- uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Czerwonak oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 

1 września 2019 r. - uzasadnienia projektu w/w uchwały dokonał Wójt Marcin Wojtkowiak; komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały (w głosowaniu wzięło udział 9 radnych 

z 9 obecnych na sali; nieobecni podczas głosowania radni: Jakub Wojtkowiak i Łukasz Zarzycki); 

- uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie 

powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego oraz zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

społecznych do budżetu obywatelskiego w ramach Czerwonackiego Budżetu Obywatelskiego – 

komisja zapoznała się; radny Jacek Sommerfeld, odnosząc się do formy głosowania (elektronicznej 

albo pisemnej), zapytał która forma głosowania będzie obowiązywać i czy będą określone miejsca, 

w których będą się znajdować się urny do głosowania i kto ma za nie odpowiadać. 

 

Ad.7. Korespondencja bieżąca: 

- pismo Przewodniczącego Rady Wojciecha Skrzekuta z 3 kwietnia 2019 r. w sprawie rozpatrzenia 

możliwości wsparcia finansowego osób niepełnosprawnych z trwałym kalectwem, niezdolnych 

do samodzielnego egzystowania, wymagających stałej opieki osób drugich w formie świadczenia 

rehabilitacyjnego (wnioskodawca – p. ……………..) – komisja wypracowała następujące stanowisko: 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej, na posiedzeniu w dniu 16 maja 2019 r., 

zapoznała się z wnioskiem p. …………….. dotyczącym przyznania dodatkowych świadczeń osobom 
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niepełnosprawnym, niezdolnym do samodzielnej egzystencji. W posiedzeniu wziął udział 

Wnioskodawca oraz p. Magdalena Wiśniewska – dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Czerwonaku i p. Danuta Kiziorek – zastępca dyrektora GOPS. Komisja, rozumiejąc 

i doceniając intencje Wnioskodawcy, zgadza się z potrzebą wspomagania osób potrzebujących. 

Jednocześnie ma jednak szereg wątpliwości, które dotyczą: sposobu wyselekcjonowania grupy 

potencjalnych świadczeniobiorców, ustalenia ewentualnego progu dochodowego, formy świadczeń. 

Radny Jacek Sommerfeld zobowiązał się do przygotowania projektu przedmiotowej uchwały, który 

przedstawi członkom Komisji w celu dalszego procedowania. W części posiedzenia uczestniczył także 

Wójt Marcin Wojtkowiak, który również zobowiązał się do zajęcia się sprawą pomocy osobom 

niepełnosprawnym i ich opiekunów; 

- wiadomości e-mail p. …………….. z 16 kwietnia i 8 maja 2019 r. w sprawie wakatu 

na stanowisku dyrektora Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych w Czerwonaku 

i w sprawie strajku nauczycieli – komisja zapoznała się; 

- pismo przewodniczącego Doraźnej Komisji Statutowej Grzegorza Parszuto z 9 maja 2019 r. 

w sprawie wyrażenia opinii dot. nazw komisji stałych Rady Gminy Czerwonak – komisja nie 

wypracowała stanowiska, ponieważ 1 radny był za pozostawieniem dotychczasowej nazwy, 4 radnych 

głosowało za nazwą „Komisja Oświaty, Zdrowia i Polityki Społecznej” i 4 radnych za nazwą 

„Komisja Oświaty i Polityki Społecznej”. Postanowiono, że na kolejnym posiedzeniu komisji w/w 

temat zostanie omówiony jeszcze raz; 

- pismo Komitetu Strajkowego ze Szkoły Podstawowej im. gen. Stefana Roweckiego „Grota” 

w Koziegłowach z 13 maja 2019 r. w sprawie dokonania potrąceń wynagrodzeń nauczycielom 

biorącym udział w strajku informuję, że w/w pismo zostało przeanalizowane na posiedzeniu Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej Rady Gminy Czerwonak, które odbyło się 16 maja 

2019 r. – z wyjaśnień uzyskanych od Wójta Gminy Czerwonak wynika, że potrąceń dokonano 

z wynagrodzenia zasadniczego oraz wszystkich składowych proporcjonalnie do dni nieobecności 

w pracy. Jest to zgodne z obowiązującym w Gminie regulaminem wynagradzania. 

 

Ad.8. Wolne głosy i wnioski. 

 Komisja zdecydowała, że w kapitule, przyznającej wyróżnienie „Animator kultury”, zasiądzie 

przewodnicząca komisji Hanna Kościelska i zastępca przewodniczącej Agnieszka Dudziak. 

W posiedzeniu komisji wzięły udział mieszkanki Gminy Czerwonak, które podzieliły się 

z członkami komisji swoimi uwagami na temat organizacji i funkcjonowania szkół (uwagi znajdują się 

w materiałach komisji). 

 Radni postanowili, że od maja br. posiedzenie komisji będzie się rozpoczynać o godz. 8.30. 

 Przewodnicząca komisji Hanna Kościelska przedstawiła plan majowego posiedzenia komisji. 

 

Ad.9. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca komisji Hanna Kościelska zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej 

 

 

Hanna Kościelska 


